
Post til RS 2023: 

Forslag ang drift og aktivitet i Avdelinger/Distrikter samt gjerne en post i forlengelse av 

Omorganiseringssaken fra NISK avd 7: 

 

Kontakt med og mellom Avdelinger, Distrikter og Hovedstyret.  

Det er helt klart at man må legge ned arbeide med å aktivisere Avdelinger/distrikter som jobber tungt 

eller som ikke fungerer. Videre vil det også være til stor lettelse for de avdelinger/distrikter som 

fungerer å ha en utvidet kontakt med andre avdelinger/distrikter og med klubben sentralt.  

Slik som det fungerer i dag, virker det som man sitter hver på sin tue og finner opp kruttet, og kan 

man så kritiserer man. Dette er usunt, og en kultur vi må bort fra. Nye styremedlemmer må kurses, 

og gis verktøy slik at man lærer av hverandre. Hele organisasjonen må komme nærmere medlemmet.  

Vi tror mye dobbelt arbeide kunne vært unngått om man hadde 1 styremedlem i HS som har som 

oppgave å støtte, jobbe med og mot medlems, avdelings og distrikts kontakt. 

Siden det med dagens antall i HS, er 1 styremedlem = 1 hovedoppgave, tillater vi oss å foreslå at HS 

utvides med 1 styremedlem som har Organisasjon som hovedoppgave.  

Ordningen kan godt gjøres som en prøveordning eks 2 år, så kan man evaluere og ta en ny beslutning 

på RS 2025. 

Regner med en Redaksjonskomite kan implementere dette i gjeldene lover. 


